
Bestyrelsesmøde Fjørdur d. 10.04.2018 
 
Referat: 
 
• SPORTI: Der er problemer med, at personer der ønsker at blive medlem af klubben efter 
en pause bliver "låst". Det er en besværlig proces at få dem låst op igen. Jasper kontakter 
SPORTI mht. at få låsefunktionen pillet af. 
 
• Facebook: Der er enighed om at Fjørdurs facebook side ikke skal blive en reklamesøjle for 
irrelevante annoncer. Karina laver en ny tekst der fortæller om siden og dens spilleregler. 
 
• Arbejdsdag: 4. maj mødes vi til arbejdsdag på travbanen. Der skal males osv., så det hele 
skinner før udendørssæsonen går i gang. 
 
• Ovalbanen: Der er bestilt nyt stenmel til ovalbanen. 
 
• Hesten i Fokus: Det er planen at Hesten i Fokus i år bliver en stor stævnedag, med 
konkurrencer på flere af faciliteterne omkring rideskolen/travbanen. 
 
• Sommerlejr: Brødtrang er booket og de ansøgte midler til dækning af lejen er bevilget af 
bestyrelsen. 
 
• Næste bestyrelsesmøde ………. 
 


